
Vážení rodiče,   

ráda bych vysvětlila, jaké kroky mě vedly k tomu, že jsem v rámci zkušební doby ukončila 

s paní učitelkou Pavelkovou spolupráci. 

Nejdříve bych však chtěla konstatovat, že s její prací jako učitelky v mateřské škole a s jejím 

přístupem k plnění povinností učitelky ve vztahu k dětem jsem neměla výhrady. 

K ukončení spolupráce s paní učitelkou Pavelkovou jsem se rozhodla proto, že i přes 

několikeré pokusy jsem nedosáhla shody v názoru na systémové řízení mateřské školy. Velké 

potíže spatřuji v nedostatečné komunikaci paní učitelky s ostatními kolegy a v neschopnosti 

pracovat v týmu. 

Schopnost pracovat s ostatními kolegy a s vedením školy považuji za neméně důležitou 

součást pracovního výkonu každého zaměstnance. V tomto ohledu však považuji způsob 

práce paní Pavelkové za nedostatečný a poté, co jsem získala informace o jejím pracovní 

činnosti v bývalém zaměstnání, které mi potvrdily moje zkušenosti, jsem se rozhodla tyto  

kroky učinit ještě ve zkušební době. 

Paní učitelka Pavelková byla přijata na svou pozici dne 1.10. 2020 jako zástup za nemocnou 

paní učitelku Kutou, po jejímž návratu, který se předpokládá začátkem měsíce března, by 

byla spolupráce s paní učitelkou Pavelkovou ukončena. 

V současné době jednám o nástupu kvalifikované paní učitelky MŠ z Lutína a pracuji na 

dalším zkvalitnění pracovního týmu v MŠ Ludéřov. Věřím, že v příštích měsících dojde ke 

stabilizaci personálního obsazení ve školce. 

Věřte mi, že tento krok jsem se rozhodla učinit po velice dlouhém uvážení a rozhodnutí bylo 

pro mě opravdu těžké, už vzhledem k tomu, že jsou vánoční svátky, ale jsem přesvědčena, že 

mé rozhodnutí je správné 

Chápu, že pro Vás jako rodiče dětí může být tato situace poněkud nepřehledná a svým 

způsobem nepochopitelná, nicméně výkon zaměstnance se posuzuje komplexně. To 

znamená včetně interních procesů na pracovišti, které vám jistě nemohou být známé. 

Ani mě netěší, že se nám nedaří stabilizovat již delší dobu učitelský sbor v  MŠ Ludéřov přes 

veškerou moji snahu, ale bohužel o práci v MŠ je nízký zájem z důvodů nedostatku 

pracovníků s touto kvalifikací. 

 

 

Přeji Vám krásné prožití svátků vánočních a hodně zdraví a štěstí v novém roce. 

                                                                                                 Mgr. Lenka Trávníčková                           


